
Zápis z jednání komise Rady HMP pro udělování grantů  
v oblasti sportu a tělovýchovy dne 31.5.2012 

  
 

Přítomni:  
JUDr. Helena Chudomelová, Mgr. Ondřej Lněnička, Mgr. Petr Bříza, Ing. Antonín Weinert, 
CSc., Ing. František Beneš, CSc., Ing. Jiří Nouza  
 
Omluveni: JUDr. Monika Krobová Hášová, Andrea Vlásenková, Petr Dolínek 
 
1/ Předsedkyně Chudomelová zahájila jednání a upozornila členy na stávající harmonogram 
grantového řízení. 
 
2/ Paní předsedkyně otevřela diskuzi na téma grantové programy na nadcházející rok 2013. 
 
4/ Do diskuze se zapojili všichni přítomní členové: 
Člen  Weinert –  
Navrhuje zvážit zrušení partnerství a zahrnout jej do grantového řízení, v návaznosti na to 
upravit podmínky grantů. 
Doporučuje nerušit soustředění mimo Prahu, podpořit pobyt dětí mimo město. 
Požadovat celkový technický posudek u investic, rozpracovat do dílčích žádostí. 
 
Člen Lněnička –  
Dává k úvaze možnost předem stanovit, že na partnerství bude vynaloženo 20% z kapitoly  
určené na sport, z toho 10% bude v kompetenci paní radní, 10% v kompetenci předsedkyně 
Výboru pro výchovu a vzdělávání, stanovit, kolik bude ponecháno v kapitole po grantovém 
řízení pro případné havárie, na to paní předsedkyně odpověděla, že tato struktura je 
stanovena i na letošní rok. 
Návrh zvážit, co bude prioritou, zda investice nebo podpora provozu. 
Kluby by si měly stanovit výhled a přidat finance i samy – radní Chudomelová odpověděla, 
že spoluúčast je v současných programech stanovena. 
Rozšířit partnerství i pro obchodní společnosti – radní Chudomelová odpověděla, že 
v partnerství mohou žádat subjekty všech právních forem. 
Podpořit programy pro MČ  a jejich školy, neboť dnešní rozdělování financí je nevýhodné pro 
malé MČ. 
 
Člen Bříza –  
Navrhuje zrušit programy pro MČ a základní školy, finanční prostředky by měly být čerpány 
z ročních rozpočtů MČ. 
Vyřadit z grantového řízení příspěvkové organizace HMP, prostředky musí být zajištěny 
z běžných rozpočtů. 
Zrušit program č. VI pro TJ, SK „Soustředění mimo Prahu“, neboť finanční prostředky určené 
na zajištění akce zůstávají mimo území HMP (ubytovací kapacity, sportoviště), počet žádostí 
narůstá, rozmělňuje se výše příspěvků, důsledná kontrola soustředění je nemožná. 
Provést změny v žádosti – uvádět reálné počty členů, ne celé organizace, ale oddílu, radní 
Chudomelová odpověděla, že takové údaje žádost obsahuje. 
Precizovat zadávací podmínky programů na rok 2013, jasně definovat proces administrace. 
Uspořádat workshop na téma granty 2013. 
V programech havárie a investice požadovat kompletní rozpočet s doloženou dokumentací, 
radní odpověděla, že rozpočet a přiměřená dokumentace jsou vyžadovány již dnes. 
Návrh, aby žadatelé provedli do konce roku 2012 technologické a stavební audity svých 
zařízení a odevzdali je SMS. Posudky budou sloužit jako výchozí materiál pro posuzování 
budoucích oprav a investic. 
Připravit etapizaci a výhled do roku 2014. Granty přidělovat tak, aby rozpracované akce byly 
dokončeny. Umožní lepší kontrolovatelnost vynaložených finančních prostředků. 



Oddělení sportu a volného času vypracuje přehled investic, oprav a rekonstrukcí za období 
2008-2012 u subjektů, u kterých příspěvek za období přesahuje 3 mil. Kč. 
 
Předsedkyně Chudomelová –  
DDM vyzvat ke zpracování „bussines plánů“, z nich vybrat dobré akce a podpořit je v rámci 
celkového rozpočtu. 
Soustředění nepodporovat konkrétně, podpořit klub v jiných programech. 
 
Člen Nouza – 
Příspěvkové organizace HMP a MČ podporovat rozpočtově, ne grantově. 
Finance je lépe vynaložit v HMP, ne mimo město. 
Nejvhodnější by bylo provést posouzení technického stavu sportovišť jednotně zadáním 
z HMP. 
 
Člen Beneš – 
Podporuje zachování soustředění mimo Prahu. Zjednodušit: žádost 1 x a k tomu jednotlivé 
programy. 
 
5/ Členové komise se shodli, že grantové programy na rok 2013 nebudou předloženy před 
schválením Radou HMP Výboru pro výchovu a vzdělávání. 
 
6/ Úkoly do příštího jednání komise: 
rozeslat zápis z 31.5.2012. 
rozeslat historii investic let 2008 – 2012 subjektů nad celkovou částku 3 mil. Kč. 
rozeslat poměr financí vynaložených pro městské části,  jejich školy a školy a zařízení HMP. 
 
7/ Členové komise domluvili další jednání na 11.6.2012 od 15 hod. 
 
 
 
JUDr. Helena Chudomelová 
předsedkyně komise 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsala 
Mgr. Romana Beková 
tajemnice komise 
 
 


